

Title (en)

TRANSFORMABLE SEAT OF THE COUCH-BED TYPE OR THE LIKE.

Title (de)

VERWANDELBARER SITZ, INSBESONDERE DIWANBETT ODER DERGLEICHEN.

Title (fr)

SIEGE DU TYPE DIVAN LIT OU AUTRE TRANSFORMABLE.

Publication

**EP 0199732 A1 19861105 (FR)**

Application

**EP 85902047 A 19850415**

Priority

IT 2345484 A 19841105

Abstract (en)

[origin: WO8602814A1] The seat of the couch type or the like, which is transformable into a bed according to the invention comprises a frame (2) consisting of a peripheral chassis made of a plurality of successive sectors (5, 6, 7, 8) connected by hinges (10, 11, 12) some of which are adjustable into position, and a padding (3) consisting of a continuous element, preferably a single piece element, to which the chassis is integrated, certain sectors being foldable to each other, the padding and chassis being attached to each other by means of a cover (4).

Abstract (fr)

Le siège du type divan ou autre, transformable en lit comprend, une armature (2) constituée d'un châssis périphérique en plusieurs secteurs successifs (5, 6, 7, 8) reliés par des charnières (10, 11, 12) dont certaines sont réglables en position, et un rembourrage (3) constitué par un élément continu, de préférence d'une seule pièce, auquel est intégré le châssis dont certains secteurs se replient les uns sur les autres, le rembourrage et le châssis étant fixés l'un à l'autre par une housse (4).

IPC 1-7

**A47C 17/16; A47C 17/04; A47C 27/14**

IPC 8 full level

**A47C 3/16** (2006.01); **A47C 17/04** (2006.01); **A47C 17/16** (2006.01)

CPC (source: EP)

**A47C 3/16** (2013.01); **A47C 17/045** (2013.01); **A47C 17/16** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE FR GB LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

**WO 8602814 A1 19860522**; AU 4218185 A 19860603; EP 0199732 A1 19861105; IT 1177114 B 19870826; IT 8423454 A0 19841105;  
IT 8423454 A1 19860505

DOCDB simple family (application)

**FR 8500084 W 19850415**; AU 4218185 A 19850415; EP 85902047 A 19850415; IT 2345484 A 19841105